
Notulen overleg OV maandag 3 april 2023 

 

Agenda 

 

-Overzicht OV bestuur uitstroom  

-Sportdag 

-Pasen 

-Wandel 3 daagse 

-Terugblik kwartaalstart / invulling 

-Google Workspace 

-Overdracht OV bestuur KVK 

-Zomerfestival  

-Buitenruimte budget hoe te besteden 

-unit 5 

-excursies terugblik U4 en wat gaan U2 en U3 doen 

 

 

Aanwezig: Hans (penningmeester), Linda (voorzitter), Laura (secretaris), Miriam, Pia, 

William, Nicole, Hilde (regieteam; u3), Karlijn (notulist)  

Afwezig: Janne, met bericht 

 

Start met stand van zaken op school: 

Qua personele blijft het aanpoten. Langdurige ziekte maken dat het creativiteit en 

flexibiliteit vraagt. Vanuit team wordt aangegeven dat de situatie onder controle is.  

Er wordt geopperd of het een idee is om meer actief ouders te benaderen welke inzet 

geboden kan worden, die helpend is. In het verleden is dit ooit geïnventariseerd, maar dit 

is vermoedelijk verouderd.  

 

 

-Overzicht OV bestuur uitstroom: 

Na de vakantie stromen voorzitter, secretaris en medelid uit. Via social 

schools/nieuwsbrief hiervoor werven. Linda en Lucie plannen een afspraak met Kim om te 

sparren over mogelijkheden om meer ouders hiervoor te kunnen bereiken. Ook tijdens 

zomerfestival komt hier mogelijk aandacht voor. Karlijn neemt na de zomervakantie de 

rol van secretaris over. Overdracht vindt binnenkort plaats. Pia geeft aan vanaf 6 oktober 

meer ruimte te ervaren om de rol van voorzitter te bekleden. Linda zorgt voor 

overbrugging.  

 

-Sportdag 

Organisatie loopt. Hoe sponsoren in beeld brengen? De huidige facebook site heefteen  

klein bereik. Haken nu geen sponsoren op af, maar mogelijk in de toekomst wel. Voorstel 

op social schools een korte verwijzing naar de sportdag en mede mogelijk dankzij de 

volgende sponsoren. 

Daarnaast enerzijds kijken hoe de facebook groep onder de aandacht brengen bij 

ouders, anderzijds kijken of nog passend is binnen deze tijd.  



 

-Pasen 

Pasen is georganiseerd, picknick op het veld. Kinderen nemen eigen lunch en drinkbere 

mee. OV zorgt voor drinken en paaseitjes. Hulpouders  zijn aanwezig.  

 

-Wandel 3 daagse 

Geen reactie op oproep ondersteuning in organisatie. Nu een persoon  en dat is wat 

kwetsbaar. Ook weinig reactie op oproep hulpouders tijdens de posten deze week. 

Opnieuw onder de aandacht brengen (facebook en social schools) om te voorkomen dat 

er die week geen pauzeposten aanwezig zijn en de organisatie volgend jaar stagneert. 

 

-Terugblik kwartaalstart / invulling 

Positieve terugblik op de afgelopen kwartaalstart. 

Overal wordt wel opgemerkt dat de opkomst de laatste jaren mager is. Online tijdens 

Corona wat meer. Mogelijk dat de eerste kwartaalstart een negatieve stempel drukt. De 

info vanuit de ALV is een verplicht onderdeel als stichting, wat mensen vermoedelijk 

weinig enthousiasmeert en mogelijk mensen minder gemotiveerd zijn om naar  de 

volgende te komen. Overwegen te scheiden de meer verplichte input vanuit de ALV 

(online of digitaal) en een inhoudelijk gedeelte vanuit de kernwaarden van school met 

oog op ontmoeten en verbinden. De eerste kwartaalstart vervroegen en kinderen 

betrekken. Eind van het schooljaar hebben Miriam en Nicole afstemming met Kim om te 

bekijken naar de invulling en organisatie volgend jaar.  

 

-Google Workspace 

Pia, Lucie en Linda hebben afgestemd en Lucie is de werking/bruikbaarheid gaan testen 

vanuit de organisatie van de sportdag. Werkt niet helemaal zoals gehoopt. Google drive 

werkt goed. De mailbox levert wat meer problemen op. Krijgt niet ondervangen voor alle 

kleinere mailadressen. Voorstel nu starten met de kleinere evenementen en meteen mee 

starten met nieuwe projecten om handigheid in te krijgen en geleidelijk aan uitbreiden 

wanneer meer bekendheid met systeem is. Werkt allemaal met 1 mailbox en moet dus 

wachtwoorden delen. Voor alle projecten wordt nu een mailadres aangemaakt.   

 

- Sinterklaas 

Vorige vergadering hebben we Sint geëvalueerd en kwam de vraag of de beste man weer 

vastgelegd kon worden. Ervaringen vanuit ouders en school waren overwegend positief 

en is akkoord. De vraag staat open op welke dag het sinterklaasfeest gevierd gaat 

worden. Laura vraagt dit na bij Kim, zodat dit alvast vastgelegd kan worden. 

 

-Overdracht OV bestuur KVK 

Komend schooljaar gaan er 3 leden vertrekken. Dit roept de vragen op rond de 

wenselijkheid van grootte bestuur. Bestuur groter en in hoofdlijnen verantwoordelijk  

voor de verschillende taken (actief bestuurslid) of juist klein bestuur en meer gewicht bij 

de verschillende commissies, zoals dit bijvoorbeeld bij sportdag, zomerfestival en 

schoolfotograaf al geval is. 



Nu concreet bijvoorbeeld komt de organisatie van de wandeldriedaagse in het gedrang. 

In de nieuwsbrief ouders hierop alert maken.  

Hoe onder de aandacht brengen dat ondersteuning ouders zo belangrijk is 

(deeldeelname commissies/OV bestuur).  

 

-Zomerfestival  

Update: een festival vergelijkbaar met vorig jaar. Geen subsidie net zoals vorig jaar van 

het project. Wel vanuit wijk en dorp budget aangevraagd. Geeft enerzijds meer ruimte 

voor eigen invulling, echter ook minder budget voor workshops. Ook (nog) geen thema.  

Tijdens kerst is gezien dat open podium geliefd is bij kinderen en voor ouders leuk om te 

kijken naar optredens van de kinderen.  

Bekijken hoe Unit 4 betrekken in activiteiten aanbod.  

Dreamdance heeft eerder wat geboden tijdens zomerfestival. 

Pia geeft aan dat ze nagaat of makelaar uit de omgeving voor dit festival evt. 

springkussen tegen laag/geen tarief beschikbaar wilt stellen voor zomerfestival en/of 

laatste schooldag. Die doet dit vaker tijdens buurtfeesten ook.  

 

-Buitenruimte budget hoe te besteden 

Janna heeft overleg gehad met school over de schooltuin en het budget. Er zijn twee 

opties voorgesteld: hoger duikelrek (grotere kinderen hebben hierom gevraagd en er een 

uitgekozen) of een nieuw schaduwdoek (vorige zijn kapot gegaan). School gaat offertes 

opvragen en wil graag weten waar de voorkeur ligt. Keuze maken afhankelijk van de 

offerte. Daarnaast de vraag wat de locatie is van het schaduwdoek (voorkant en dus 

tijdens schooluren weinig last van zon of het buiten atelier, dan wel belangrijk een 

schaduw plek).  

 

-unit 5 

Ontbreekt nog aan duidelijke overall visie over aanbod activiteiten U5 school 

overstijgend in relatie tot de ouderbijdrage, maar voor dit jaar zijn er afspraken gemaakt 

en zal U5 meedoen met de sportdag, zomerfestival en schoolverlaters activiteiten. Voor 

kinderen inde basisschoolleeftijd (5.1) die ingeschreven staan bij Wittering.nl zal een 

aangepaste ouderbijdrage worden gevraagd. De kosten voor kinderen van campus aan 

de Lanen (5.1) zal worden doorberekend aan de Lanen. Voor de sportdage betalen de 5.2 

en 5.3 kinderen niet, omdat zij ondersteunen (vergelijkbaar met Beekvliet).  

Voor het zomerfestival geldt: 

Unit 1: volwassenen betalen wel, de kinderen niet (0-4; weinig kosten), U5  betalen zelfde 

als broertjes/zusjes. 

U5.1 Wittering.nl kinderen betalen (gerdeuceerde) ouderbijdragen, andere U5 kinderen 

betalen het broertjes/zusjes tarief.  

 

In de gaten houden dat evenementen vergunning nodig hebben. Vergunning voor 

evenement met meer dan 500 weer andere voorwaarden hebben.  

 

-excursies terugblik U4 en wat gaan U2 en U3 doen 



Afgelopen vrijdag is U4 naar het oorlogsmuseum in Overloon geweest. In voorbereidend 

bezoek vanuit de organisatie is een speurtocht uitgezet. Dag is goed gelopen en 

positieve geluiden.  

Unit 3 krijgt een workshop binnen school in de vorm van percussie workshop binnen het 

thema golven met een afrondende voorstelling voor ouders/geïnteresseerde. 

 

Unit 2: Groot Speijk (bos) in Oisterwijk speurtocht en speeltuin. Laura informeert Chantal 

over de datum, zodat dit ook in de schoolagenda komt.  

 

 

Financiën: 

De ouderbijdrage is 425 euro lager,omdat meer ouders (dan begroot) de ouderbijdrage 

niet hebben betaald.  

 

 
 


